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Zapytanie

Zwracam się z uprzejmą prośbą do Pani Dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1) Jaki jest postęp w tworzeniu nowych poradni specjalistycznych, które deklarowała 
Pani utworzyć w ramach Ambulatoryjnej Opieki Specjalistycznej, np. poradnia leczenia ran 
przewlekłych? Proszę określić, jakie poradnie są planowane, skąd będzie pozyskana kadra, gdzie 
będzie lokalizacja, szacowane koszty i terminy uruchomienia.

2) Deklarowała Pani również utworzenie Podstawowej Opiek Zdrowotnej. Proszę o 
odpowiedź, jakie kroki zostały poczynione w zakresie lokalizacji, kadry, szacowanych kosztów i 
terminu uruchomienia.

3) Szpital zgłasza zapotrzebowanie m.in. na pediatrów do szpitala i poradni 
pediatrycznej. Powstaje pytanie, czy jest możliwe podpisanie odrębnej umowy z NFZ na 
poradnię pediatryczną?

4) Ujemny wynik finansowy za styczeń 2024 r. powiększył się o 40% w stosunku do 
stycznia 2023 r., co nie daje nadziei na odwrócenie niekorzystnej tendencji w najbliższych 
miesiącach. Dla uzyskania pełniejszego obrazu bieżącej sytuacji szpitala proszę o podanie 
wyniku finansowego za luty oraz realizację ryczałtu za styczeń i luty 2024 r.

Proszę o udzielenie odpowiedzi w formie pisemnej.


